
 
 

 

 

ALGEMENE VERGADERING d.d. 15 november 2018 
 

 VERSLAG 
 

 

DEELNEMERS Veront-
schuldigd 

(v) 

Aan-
wezi

g 
(a) 

Opmerkingen 

INITIATIEVEN 

Vertegenwoordiger 
11.11.11 - TIENEN  

   Hendrik Decroos 
 a  

AFRIKA FILMFESTIVAL TIENEN  

    
  

 

BEZORGD OM MENSEN VZW 

   Johan Bekaert  
v   

BROEDERLIJK DELEN TIENEN 

   Claire Blondeau 
- - 

 

BEWEGING.NET TIENEN 

   Els Meerbergen 
- - 

 

CAFE KOM BINNE 

   Ann Vermeire 
 a 

 

DAMIAANACTIE 

   Inge Schodts   
v  

 

INCLUSIE VLAANDEREN–AFD. TIENEN 

   Lena Cloots 
- -  

JEUGD EN PLEZIER (V.Z.W.) 

   Etienne Blondeau 
- -  

MALICOMITE VISSENAKEN 

   Guy Vanparijs 
   a  

MANAKAMANA V.Z.W 

   Anit Khatri Chetri 
 a 

 

OXFAM-WERELDWINKEL TIENEN 

   Marnik Decock 
 a  

PALMAS PARA TODOS (VZW) 

   Mia Dickmans   
v   

PSYCHIATRISCHE KLINIEK BROEDERS 

ALEXIANEN TIENEN 

   Bart de Bakker   
 a 

 

RODE KRUIS VLAANDEREN – AFDELING 

TIENEN 

   Peter Janssens 
v  

 

STEUNPROJECT BERONGE 

   Mpia Bokoma Sylvester  
v a 

 

TIENSE WERELDVROUWEN 

 Kinda Abredawi 
- -  

VIA TIENEN 

  Karlien Partyka   
v   

RIKOLTO VREDESEILANDEN (REGIO 

TIENEN) 
   Els Vanderlinden 

v  
 



DEELNEMERS Veront-
schuldigd 

(v) 

Aan-
wezi

g 
(a) 

Opmerkingen 

Tiense Afrikaanse Gemeenschap (CATI 

TAGE) 

Paku Mavungu Denis  
 a 

 

BURGERS 
Johan BRUSTEN   a  
Philip CLARA  v   
Marie-Anne COENEN  a  

Ivo VENDREDY v   

Marianne Eelen  a  

NIET-STEMGERECHTIGDE LEDEN 
Tom ROOVERS (schepen)  a  
Chris STRYCKMANS  (afgevaardigde Groen 

Tienen) 
v   

Benita VANHURCK 

(Duurzaamheidsambtenaar Tienen) 
- -  

Dominique SEVENANTS   (afgevaardigde 

CD&V Tienen) 
- -  

Michel Evers (afgevaardigde Cultuurraad)    

 
De vergadering wordt geleid door Hendrik Decroos (Voorzitter). Verslaggever is Marnik 
Decock (Secretaris).  

 
 

1.    GOEDKEURING VERSLAG: Algemene Vergadering GROS Tienen van 13 september 2018 

 
Het ontwerp van verslag van de A.V. van 13 september 2018 werd samen met de uitnodiging 

verzonden. Er werden geen opmerkingen geformuleerd op dat verslag. Het verslag van de AV 

van 13 september 2018 wordt unaniem goedgekeurd. Het verslag zal aan de dienst 

Communicatie worden bezorgd met oog op publicatie op de website van de stad.  

 

 1bis.   Lidmaatschappen 
 

Hendrik meldt dat Johan Brusten tijdelijk niet zal kunnen deelnemen aan de werkzaamheden van 

de GROS. Hij schreef daaromtrent in een e-mail: 

Na enkele jaren (beperkte) medewerking bij GROS en Fairtradegemeente trekkersgroep in onze 

stad Tienen, zal ik tijdelijk afwezig zijn. 

 

België is een mooi en veilig en gezegend land, maar weinig opwindend voor ouderen die actief 

willen blijven. Ik voelde in mij weer de drang om elders mijn competenties in te zetten. 

 

Ik vertrek als vrijwilliger op 13 oktober 2018 naar Myanmar met de iNGO VSO (Voluntary Service 

Overseas), UK based organisatie, om een functie op te nemen van education advisor gedurende 

1 jaar. 

 

In het noorden van het land tegen de Chinese grens, leeft een groep van de bevolking, de Ta'ang 

ook Palaung genaamd, die ongeveer 150 scholen laten functioneren met de hulp van 

boeddistische monniken. 

 

Gedurende mijn verblijf daar zal ik trachten een blog bij te houden op de website 

"johanmyanmar.blog". Geinteresseerden kunnen daar mijn overpeinzingen terugvinden en 

suggesties en commentaar achterlaten. 

 

Ik zal met interesse ook de ontwikkelingen volgen bij GROS, en vraag daarom aan de voorzitter 

of secretaris mij niet te schrappen van de zendlijsten. 

 



 

Wanneer ik terugkom zal ik met plezier mijn taak weer opnemen bij GROS als geinteresseerde 

burger. 

 

Hendrik stelt voor dat Johan het uniek statuut van “corresponderend lid” zou krijgen. Hij brengt 

ons zo op de hoogte van zijn projectwerkzaamheden in Myanmar en kan desnoods vanop afstand 

en via digitale kanalen ook intellectuele, spirituele en gewoon aanstekelijke input geven voor 

GROS-initiatieven. De vergadering kan daarmee instemmen. 

 

2.    WERELDFEEST:  

 

Evaluatie editie 23 juni 2018  
 
De logistieke coördinatie ter plekke (vooral de opbouw van de tenten voor de infomarkt) verliep 
zeer chaotisch. De coördinatie met de algemene organisatie had beter gekund. De groep die 
kunst wilde tentoonstellen haakte daarom al snel af. Al bij al verliep het feest wel goed en 
gemoedelijk. De stand rond buddywerking voor nieuwkomers was heel attractief en leverde veel 
gesprekken op.  Kinderspelen rond SDG’s kende af en toe wat animo. Het is altijd moeilijk  om 
bij informatieve stands interactie met de bezoekers te krijgen (petitie, proeverij, minikwis, 
babbel ....). Hendrik betreurt dat tussenkomst vanuit de pot Wereldfeest voor logistieke kosten 
erg karig is (200 euro).  
 
De invulling van de infomarkt moet zeker de volgende keer veel beter worden voorbereid, met 
duidelijke afspraken over tenten, plaatsing en bemensing van stands. Actieve en ludieke 
inkleding van alle stand is een betrachting. Een GROS-werkgroep gaat er vanaf januari 2019 
mee aan de slag.   
 
Verslag eerste vergadering (7/11) over editie 2019 (op 22/6/99) 
 
Het verslag was nog niet verspreid.  
 

 
 
 
 

3.   LEGISLATUUR 2019-2025:   
 

  Reacties en acties n.a.v. Memorandum (?): 
 
Het memorandum was op de valreep voor de verkiezingen klaar en werd verstuurd naar alle 
lijstrekkers en voorzitters van alle opgekomen partijen. Behalve één beleefde ontvangstmelding 
kwam er geen reactie. De verkiezingsprogramma’s en folders bevatten geen standpunten en 
doelen rond internationale zaken. Er is dus nog veel werk aan winkel bij de Tiense politici. 
Schepen Roovers meldt dat er  inderdaad geen bestuursakkoord is gemaakt n.a.v. de beslissing 
van de vier partijen in het huidige bestuur om de volgend legislatuur verder samen te werken in 
de meerderheid. In 2019 zal wel grondig de volgende bestuursperiode worden voorbereid (zoals 
het decreet lokaal bestuur ook voorziet rond opstellen van een meerjarenplan en 
omgevingsanalyse).  
 
Mandaten schepenen 
 
Schepen Roovers bevestigt dat er omtrent ontwikkelingssamenwerking geen toewijzing is gedaan 
van bevoegdheid in het College. De Gros-werking kan het best onder ‘‘duurzame ontwikkeling’ en 
‘mensen” worden gebracht. De bestuursaanpak wordt vanaf januari 2019 uitgewerkt.  

 
     Hernieuwen samenstelling GROS  

 
Net zoals bij Cultuurraad en andere adviesraden is een hernieuwing van lidmaatschap en 
samenstelling van dagelijks bestuur bij de GROS aan de orde bij de aanvang van een nieuwe 



legislatuur. Dat moet normaal gebeuren binnen de eerst zes maanden.  
 

 
4.    WERKINGSMIDDELEN 

 
Oproep indiening kosten door leden 
 

De leden, die kleine kosten hebben gemaakt of nog plannen, naar aanleiding van 
sensibiliserende acties binnen het werkveld van GROS, mogen een beroep doen op een deel 
van het werkingsbudget, voor zover andere tussenkomsten niet mogelijk waren. Het Dagelijks 
Bestuur zal deze verzoeken bekijken. Er is in 2018 al zo’n 600 euro besteed. Hierbij moeten 
nog wat kosten voor 11.11.11-cmapgane en de infoportieken tijdens eindejaar periode worden 
meegerekend.  
 

Websites 
 

Het Dagelijks bestuur denkt aan een creatie van een website om onze initiatieven en onze 
acties voor te stellen. Hendrik dacht aan een digitale omgeving die ook deelwebsites kan 
aanbieden (bijv. rond fair trade, buddy, ...en waar GROS-verengingen en projecten kunnen bij 
aansluiten). Kostprijs van dergelijke kader is wel redelijk hoog  (32 euro per maand). Dat 
wordt verder begin 2019 bekeken.  
 
 

 
5.   GROS@PAND10 

 
Als officiële stedelijke adviesraad kan GROS geen lid worden van de Pandraad van 
Pand10. Dat belet niet dat verenigingen gebruik maken van de Pand10 voor allerlei 
activiteiten. In 2018 kwamen aan bod: filmavond Afrika Filmfestival, informatieavond 
verkiezingen door CAT TAGE en chocoladeproeverij van Oxfam-Wereldwinkel. Uiteraard 
blijft elk GROS-initiatief welkom.  
 
 

6.    GROS HARTVEILIGE RAAD 

 

Op basis van de elektronische peiling wordt beslist om op 6 december 2018 de heropfrissing van 
de AED cursus bij het Rode Kruis in Tienen te organiseren. Ieder familielid van een GROS-ser en 
verenigingslid kan deelnemen. Om de twee jaar is de heropfrissing nodig om de titel van 
Hartveilige Raad  te behouden. Elke deelnemer krijgt een persoonlijk attest van deelname.  
 

 
7.    PLANNING 2019 

 
Data algemene vergaderingen:  

 
Donderdag 17 januari  Nieuwjaarsdrink met muzikale begeleiding, hersamenstelling, 

verkiezing  dagelijks bestuur,  kennismaking nieuwe schepen,                                               
informele uitwisseling, campagnes, ... 

Woensdag 13 maart A.V. (planning, verslag werkgroepen, uitwisseling, voorstelling 
actuele campagnes ...) 

Donderdag 16 mei A.V. (verslag werkgroepen, aanpak subsidies, uitwisseling, 
voorstelling, actuele campagnes, ....) 

Woensdag 11 september A.V. (advies subsidies projecten, verslag werkgroepen, 
uitwisseling, voorstelling actuele campagnes, ....) 

Donderdag 14 november A.V. (verslag werkgroepen, uitwisseling, voorstelling 
actuele campagnes, ....) 
 

     
 

   Dagelijks Bestuur  telkens 10-tal dagen voor elke AV 
 

 
 



 
8.    VERSLAG DOOR LEDEN: voorbije, lopende en geplande initiatieven... 

 
        Toelichting noodhulp in Kerala  (door Marianne Eelen) 

 
Intussen is het advies van de GROS over de steun in kade van de van noodhulp t.b.v.  400 euro 
overgezonden. aan het College. Marianne geeft t nu  een uitgebreide voorstelling van de 
werking van Side by Side India VZW, de NGO waarin zijn actief is. [zie powerpoint bijlage].  
 
 Reisverslag Béronge   
 
Wegens omstandigheden kon Sylvester er vandaag weer niet bij zijn. Het verslag hebben we 
dan nog wel eens te goed.  
 
 Buddyproject (werkgroep) 
 
De werking blijft bloeien. Hert aantal vragen om als buddy aan te sluiten neemt nog toe. Een 
verderzetting van de buddywerking en de actieve ondersteuning van het stadsbestuur is na 
2018 zeker wenselijk. De werkgroep wil begin 2019 alle buddy’s en hnu families bijeenbrengen 
om  hen te bedanken en om de uitwisseling van ervaring en ideeën te bevorderen. 
 

.  
---------------------- 


